
SE-RM.0003.111.2017               Czeladź, 4.01.2018 r.

Sz.P.
Stanisław Pisarek
Radny Rady Miejskiej 
w Czeladzi

  W odpowiedzi na Pana zapytania i wnioski z dnia 20 grudnia 2017 r. uprzejmie informuję:

Ad. 1
Lider Edukacji
Odpowiedzi udzieliłem na sesji Rady Miejskiej w dniu 20 grudnia 2017 r.

Ad. 2
Koszty podróży służbowych Burmistrza i Zastępców Burmistrza w 2017 r.

Delegacje krajowe 

Pani B.Zawiła - delegacja do Rudy 
Śląskiej 13.01.                  26,00 zł 

Pan Z.Szaleniec - delegacja do 
Sandomierza 26-27.04.2017r.                589,00 zł 

Pani B.Zawiła - delegacja do 
Gdańska 26.05. - 02.06.                  30,00 zł 

Pani Beata Zawiła -  delegacja do 
Zakopanego 17 - 24.07.2017r.                253,00 zł 

Pani E.Dmitruk - delegacja na 
kryształy PR  28.09.2017r.                250,00 zł 
Pan Z.Szaleniec - delegacja do 
Opola 17-18.11.                126,00 zł 

Pan Z.Szaleniec  - delegacja do 
Jarocina 23.11.                  15,00 zł 

d Pani E.Dmitruk - delegacja do 
Jarocina 14.12.                  30,00 zł 

Pan Z.Szaleniec - delegacja do 
Warszawy 15.12.                  30,00 zł 

RAZEM            1 349,00 zł 

Delegacje zagraniczne

10.01.
zakup biletów 
lotniczych do Francji      1 798,00 zł 

13.02. delegacja 
11/D/2017

Pani Beata Zawiła - 
delegacja do Auby (01 -
08.02.) 395,65 zł

13.02.delegacja 
10/D/2017

Pan Zbigniew Szaleniec
- delegacja do Auby (01
- 08.02.) 395,65 zł

 RAZEM     2 589,30 zł 



Ad. 3

Życzenia świąteczne i noworoczne

Koszt kampanii z życzeniami świątecznymi i noworocznymi to łącznie 3 889,44, w tym:

 stawka najmu na Mr.Hamburgerze  została  określona na podstawie całorocznej umowy najmu z

właścicielem powierzchni reklamowej. Uwzględniając stawkę dzienną za wynajem tejże powierzchni

oraz czas trwania kampanii (od 18 do 31 grudnia 2017 r) daje to kwotę 293,55 zł.

 wykonanie i powieszenie banera na Mr. Hamburgerze to kwota 1 389,90 zł

Miasto  nie  poniosło  żadnych  kosztów związanych  z wykonaniem projektu  materiałów świąteczno-

noworocznych.

Ad. 4

Drogi powiatowe

Odpowiedzi udzieliłem na sesji Rady Miejskiej w dniu 20 grudnia 2017 r.

Ad. 5

Z-ca  Burmistrza  ds.  Komunalnych  Pani  Elżbieta  Dmitruk  przeprowadziła  rozmowę  telefoniczną  z

Panią Urszulą Wardziak - dyrektorem Firmy Agnelii Metalii Poland i przekazała zgłoszone przez Pana

uwagi. W najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z przedstawicielką firmy.

            Burmistrz

mgr Zbigniew Szaleniec

Otrzymują:
1. adresat
2. a/a


